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منصوریان در صدر برترین مربیان ایرانی

از قرارداد با سپاهان تا حضور در آسیا با پدیده

امین قاسمی نژاد: دوست نداشتم جدا شوم

 امیر حسین فتحی مدیرعامل باشگاه استقلال 
حضور  و  باشگاه  این  شرایط  آخرین  خصوص  در 
رسمی  سایت  با  گویی  و  گفت  جدید،  سرمربی 

باشگاه انجام داد که در ادامه میخوانید:
* آقای فتحی، گفت و گو را با انتخاب سرمربی 

جدید پس از مذاکراتی چند هفته ای، آغاز کنیم.
با آقای استراماچونی در  - بله، ما چند هفته 
حال مذاکره بودیم. دلیلش هم این بود که نهایت 
دقت را به کار بردیم تا بهترین قرارداد بسته شود. با 
توجه به تجربیات قبلی، روی همه بندهای قرارداد 
در  را  شرایط  بهترین  و  کردیم  مطالعه  و  صحبت 

نظر گرفتیم.
هم  تیم  شرایط  و  بازیکنان  از  ایشان  گویا   *

اطلاعات کامل و خوبی دارند ؟
- همین طور است. از همان زمان که مذاکرات 
اولیه شروع شد، این مربی شروع به تحقیق و جمع 
آوری اطلاعات در مورد تیم و بازیکنان کرد. جالب 
برای مذاکره،  است که در ملاقات قبلی در ترکیه 
بازی  پسُت  و  اسم  به  را  بازیکنان  همه  ایشان 
میشناخت و از نحوه عملکردشان اطلاع داشت. این 
فاکتور خیلی خوبی است و نشان میدهد ایشان به 
کارش اهمیت بالایی میدهد و با شناخت خوب از 

تیم به تهران می آید.
* سرمربی جدید چه زمانی به ایران می آید ؟
روز  تا چند  و  به زودی  استراماچونی  آقای   -
آینده وارد تهران میشود و کار خود را آغاز میکند.

* پس از حضور دستیاران این مربی و بازدید 
از امکانات باشگاه، عکس العملشان چه بود ؟

محل  دیدن  از  پس  مثبت.  و   خوب  بسیار   -
پاسخ  امکانات،  سایر  و  آزادی  ورزشگاه  و  تمرین 
دهنده  نشان  این  که  کردند  اعلام  را  خود  نهایی 

رضایت آنهاست.
هم   سرمربی  این  قرارداد  رقم  مورد  در   *

از  هم  آن  شروع  که  شد  مطرح  متفاوتی  شایعات 
های  رسانه  در  و  بود  ایتالیایی  های  رسانه  برخی 

ایران هم بازتاب داشت.
- این ها همان طور که گفتید، شایعات است 
و به هیچ وجه صحت ندارد. رقم قرارداد یک مساله 

محرمانه است میان مربی یا بازیکن با باشگاه.
* از رقمی مثل یک میلیون و ششصدهزاریورو 

در سال هم صحبت شد.
قرارداد  رقم  نیست.  طور  این  اصلا   -
استراماچونی و دستیاران ایشان روی هم در سال، 

از نصف این رقم هم کمتر است.
* از فعالیت های نقل و انتقالاتی هم صحبت 

کنید.
- بارها اعلام کردیم سیاست باشگاه این است 
که تا پیش از قطعی شدن، چیزی را اعلام نمیکند. 
در نیم فصل گذشته هم تحت فشار بودیم اما سعی 
فکر  که  دهیم  انجام  را  کارمان  آرامش  در  کردیم 

جذب  بازیکنان  از  هواداران  هم  نهایت  در  میکنم 
بودند. حالا هم شرایط  آنها راضی  شده و عملکرد 
همین است. از هواداران عزیز و رسانه های محترم 
تقاضا دارم مسئولان باشگاه را تحت فشار نگذارند و 
اجازه دهند باشگاه به دور از هیاهو و در فضای آرام، 

بازیکنان مد نظرش را جذب کند.
انتقالات  و  نقل  فصل  در  باشگاه  یعنی   *

رضایت هواداران را برآورده میکند ؟
است.  همین  ما  تلاش  و  سعی  همه  قطعا   -
حالا و با معرفی شدن سرمربی، روی نقل و انتقالات 
تمرکز میکنیم. شایسته ترین ها را به استقلال می 
این  باشگاه  بازهم تکرار میکنم، سیاست  اما  آوریم 
از  قبل  تا  که  ام  خواسته  نیز  همکارانم  از  و  است 
زمان  هر  نکنند.  اعلام  را  موضوعی  شدن،  قطعی 
هم که حضور بازیکنی قطعی شد، از طریق سایت 

باشگاه اطلاع رسانی میشود.
* کار تمدید قرارداد بازیکنان به کجا رسید؟

نگرانی  و  ایم  کرده  آغاز  را  خود  مذاکرات  ما 
ملی  بازیکنان  مورد  در  ندارد.  وجود  بابت  این  از 
از  آنها  از  تعدادی  با  است.  طور  همین  هم  پوش 
ملی  تیم  که  و حالا هم  بودیم  کرده  قبل صحبت 
از کره بازگشته، مذاکراتمان را با نفرات ملی پوش 

انجام میدهیم.
* در مورد امکانات تمرینی برای فصل آینده 

هم صحبت کنید.
ورزشگاه  از  استراماچونی  آقای  دستیاران   -
تایید  را  آنجا  شرایط  و  کردند  بازدید  تهرانسر 
کردند. ضمن این که ما از مدتها قبل روی زمین 
شرایط  به  و  میکنیم  کار  انقلاب  ورزشگاه  چمن 
مثل  امکاناتی  و  رختکن  است.  رسیده  مطلوبی 
اتاق  و  مربیان  اتاق  دوش،  بهداشتی،  سرویس 
بابت  این  از  است.  شده  آماده  ....هم  و  پزشکی 

نداریم. نگرانی 
* تمرینات از چه زمانی آغاز میشود ؟

- به زودی و پس از حضور سرمربی تمریناتمان 
را در تهران آغاز میکنیم و بعد هم تیم راهی اردوی 

تدارکاتی میشود.
* صحبت خاصی باقی مانده ؟

باشگاه  واقعی  مالکان  که  عزیز  هواداران  با   -
آنها  از  دارم.  صحبت  ای  کلمه  چند  هستند، 
و  بدهند  فرصت  خود  خدمتگذاران  به  میخواهم 
اجازه دهند با آرامش و به دور از هیاهو و جنجال 
نخستین  کنیم.  آماده  آینده  فصل  برای  را  تیم 
گام، حضور یک مربی جوان و با انگیزه و با دانش 
اروپایی بود که انجام شد. نقل و انتقالات را هم جلو 
میبریم تا بهترین تیم مهیای لیگ شود. باور کردن 
نمیکند.  استقلال  به  کمکی  شایعات،  پذیرفتن  و 
همه ما و هواداران عزیز یک هدف داریم و آن هم 
سربلندی و افتخار استقلال عزیز است و برای این 

هدف از هیچ تلاشی کوتاهی نخواهیم کرد.

بازگشت  اخیر  فصل  در  منصوریان  علیرضا   
درخشانی به لیگ برتر داشت و نه تنها موفق شد 
نجات  سقوط  خطر  از  را  جدولی  پایین  ذوب آهن 
فصل  توانست  هجدهم  لیگ  پایان  در  بلکه  دهد، 
به  تیم در رده ششم جدول  این  قرار گرفتن  با  را 

پایان رساند.
لیگ  در  برتر،  لیگ  بر  علاوه  منصوریان 
همراه  فوق العاده ای  عملکرد  نیز  آسیا  قهرمانان 
در  ایران  نماینده  تنها  به عنوان  و  داشت  ذوب آهن 
این رقابت ها توانست تیمش را به عنوان صدرنشین 

از مرحله گروهی بالا ببرد و به جمع ۱۶ تیم برتر 
آسیا صعود کند.

قبل  ماه  دو  که  ذوب آهن  موفق  سرمربی 
گل محمدی  یحیی  قلعه نویی،  امیر  از  بالاتر 
برترین  جدول  صدر  به  دایی  علی  و 
سایت  رنکینگ  در  ایرانی  فوتبال  مربیان 
کرد،  صعود   ClubWorldRanking
و  است  رده بندی  این  اول  جایگاه  در  همچنان 
رتبه  در  سایت  این  رنکینگ  اعلام  جدیدترین 

دارد. جای  نخست 
حال  در  اخیر،  ماه  دو  همانند  منصوریان 
حاضر با ۲۲۹۰ امتیاز در رده اول رنکینگ سایت 

ClubWorldRanking در بین مربیان فوتبال 
دارد؛  قرار  دنیا  مربیان   ۲۵۳ جایگاه  در  و  ایران 
و  استقلال  در  او  زمان سرمربیگری  در  که  اتفاقی 
بعد از عملکرد موفق تیم اش در لیگ قهرمانان آسیا 

افتاد.
امتیاز،   ۸۸۸ با  نویی  قلعه  امیر  او،  از  پس 
با  دایی  علی  امتیاز،   ۸۱۶ با  گل محمدی  یحیی 
در  امتیاز   ۵۹۲ با  مجیدی  فرهاد  و  امتیاز   ۶۳۰
سایت  در  ایرانی  مربیان  پنجم  تا  دوم  رده های 

ClubWorldRanking قرار دارند.

لیگ  های  ستاره  از  یکی  توان  می  را  نژاد  قاسمی  امین   
کامل  بررسی  از  پس  که  دانست  شهرخودرو  همینطور  و  هجدهم 
شرایط این تیم باز هم ترجیح داد در مشهد به میدان برود. وینگر 
بود در صورت آسیایی  نیز گفته  این  از  چپ مشهدی ها که پیش 
بدین  و  کرد  گفته خود عمل  به  نهایت  در  ماند  تیم می  در  شدن 
در  شهرخودرو  پیراهن  با  هم  باز  را  او  رو  پیش  فصل  در  ترتیب 
به  دوباره  قرارداد  عقد  از  پس  امین  با  دید.  خواهیم  برتر  لیگ 
در  بار  این  ها  مشهدی  جدید  دوران  درباره  و  پرداختیم  صحبت 

آسیا، نظرات وی را جویا شدیم.
پیشنهاد برای تعداد زیادی از بازیکنان پدیده، طبیعی بود

خداراشکر امسال هم توانستم بازی های خوبی به نمایش بگذارم 
و اتفاق خوشحال کننده این است که تیم مان هم نتیجه گرفت و این 
اتفاق باعث شد تا همه بازیکنان تیم دیده شوند و باشگاه های دیگر 
نیز روی آنها تمرکز داشته باشند. بهرحال طبیعی است که برخی از 
این بازیکنان از تیم جدا شوند و تعدادی دیگر هم جدا نشوند که من 

هم یکی از آنها بودم.
سهمیه آسیایی پدیده اتفاق مهمی است

با من هم برای جدایی از پدیده و رفتن به تیمی دیگر صحبت 
ارائه  هم  پیشنهادات خوبی  و  گرفتند  تماس  من  با  ها  و خیلی  شد 
بگویم که حتی  را  این  رابطه  این  ماندم. در  نهایت من  اما در  دادند 
نهایت  در  اما  رفتم  پیش  قرارداد  امضای  پای  تا  هم  سپاهان  تیم  با 
ادامه  برای  خوبی  شرایط  مشهد  در  اینکه  و  پدیده  آسیایی  سهمیه 
دوران فوتبالم دارم باعث شد تا همچنان با پیراهن پدیده شهرخودرو 

در فوتبال ایران حضور داشته باشم.
با دو تیم مذاکرات خوبی داشتم

همه می دانند من حرف اشتباهی درباره پیشنهادهایم نمی زنم 
به همین دلیل باید بگویم به غیر از سپاهان، یک تیم بزرگ دیگر هم 
پدیده  در  باز هم  دادم  ترجیح  نهایت  در  اما  داشت  مذاکراتی  با من 
نمی  که  است  ای  گونه  به  من  سن  کرد  قبول  باید  بهرحال  بمانم. 
توانستم ریسک کنم و باید از چیزی که مطمئن هستم استفاده کنم 
امسال  اینکه  و  داشتم  تیم  در  که  خوبی  جایگاه  دلیل  همین  به  و 

می�رویم که خودمان را وارد لیگ قهرمانان آسیا کنیم نکات مهمی 
برای ادامه همکاری با پدیده بود.

آنقدر مقاومت کردیم تا اسپانسر پیدا شد
سال گذشته از ابتدای لیگ داخل زمین شرایط خوبی داشتیم. 
با وجود اینکه اوضاع مالی تیم بد بود اما در زمین همگی آماده ارائه 
ماه مشخص شد که وضعیت  از چند  بودیم. پس  مان  بازی  بهترین 
بسیار بد خارج از زمین کاملا روی تیم و بازیکنان تاثیرگذار است و در 
همین اوضاع بود که دیدیم آقای حمیداوی وارد میدان شدند و تیم 
را نجات دادند. در آن شرایط اینکه آقا یحیی در تیم ماند بزرگترین 
درس و دلگرمی برای ما بود که در کنار او بمانیم و خداراشکر نتیجه 

هم داد.
حمیداوی دیرتر می آمد نیم فصل چهار بازیکن جدا می شدیم

با توجه به شرایط بسیار بدی که ما داشتیم شک نکنید اگر آقای 
حمیداوی کمی دیرتر می آمد حداقل سه بازیکن بسیار خوب پدیده 
در نیم فصل جدا می شدند. شک نکنید کادرفنی تیم نیز نمی ماند و 
آن وقت اوضاع بسیار بدی در انتظار پدیده در نیم فصل دوم بود که 

خداراشکر با حضور اسپانسر محترم این موضوع حل شد.
پیشنهاد مالی سپاهان خیلی بهتر از پدیده بود اما ...

با  ابتدا  از پایان بازی های لیگ در  ابتدای برنامه هایم پس  در 
پدیده جلسه گذاشتم تا از چند و چون ادامه همکاری با این تیم آگاه 
آنها  با  با تیم سپاهان حاضر شدم و  از آن هم در جلسه  شدم. پس 
مذاکره کردم. از نظر مالی پیشنهاد سپاهان برای من خیلی بهتر بود 
اما به دلیل اینکه وضعیت خانواده ام برای من خیلی مهم بود، تصمیم 

گرفتم در مشهد بمانم.
وقتی مردم خوشحال می شوند روحیه من بالا می رود

افتاد.  راه  به  عجیبی  جو  مشهد  در  پدیده،  های  بازی  از  پس 
درست است که استقلال و پرسپولیس در هر شهری هواداران خود را 
دارند اما مردم مشهد در کنار آن عاشقانه تیم پدیده را دوست دارند 
و در نهایت اینکه میبینم همین مردم وقتی می بینند من با پدیده 
تمدید کردم خوشحال هستند خیلی خیلی در روحیه من تاثیرگذار 

است.

بازیکنان پدیده مسئولیت پذیر شدند
بود همه  آمده  به وجود  تیم  در  قبل  که فصل  اتفاقاتی  از  پس 
بازیکنان مسئولیت پذیر شدند و حتی اگر آقایحیی پست بازیکنی را 
عوض می کرد کسی معترض نمی شد و اتفاقا با مسئولیت بیشتری 
در پست جدید به میدان می رفت. همین باعث شد تا ما ببینیم می 

توانیم باعث افتادن اتفاقات بزرگتر و بهتر شویم.
اول خط حمله، اما اکنون وینگر چپ را از دست نمی دهم

با توجه به اینکه پیش از این در خط حمله به میدان می رفتم پیش 
از بازی های فصل قبل آقایحیی از من خواستند در وینگر چپ بازی کنم 
اما این پست مورد علاقه من نبود اما پس از گذشت چند بازی دیدم با 
حضور در این پست می توانم بازی های خوبی انجام دهم و حالا دیگر 

طوری شده که راضی به از دست دادن پست وینگر چپ نیستم.
آقایحیی ماند و بدهی ها هم پرداخت می شود پس 

شرایط خوب است
در حال حاضر هم خداراشکر شرایط خوبی در تیم حاکم است، 
آقایحیی در تیم ماندند و آقای حمیداوی هم سعی در از بین بردن 
است.  قبل کرده  از  بهتر  ما  برای  را  و شرایط  دارند  تیم  بدهی های 
بهرحال این را بدانیم هر تیمی که پیروز شود و نتیجه بگیرد اوضاع 

آن هم روبراه می شود.

آغاز مذاکرات پرسپولیس با احمدزاده 
و طارمی

مدنظر  بازیکن  مهمترین  که  شرایطی  در 
مهدی  ایران  ترک  از  پیش  ایوانکوویچ  برانکو 
را  خود  مذاکرات  باشگاه  نهایت  در  بود،  طارمی 
برای نقل و انتقالات تابستانی استارت زده است.

وضعیت  همچنان  که  سرخپوشان  سرمربی 
نامشخصی برای بازگشت به پرسپولیس دارد و این 
ماجرا در گرو تامین مبلغ یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
با  و  ایران  از ترک  اوست، پیش  یورویی مطالبات 
اصرار مدیران تیم چند نام برای حضور در لیست 
فصل آینده به صورت “شفاهی” به آنها اعلام کرده 
است. در میان اسامی مدنظر برانکو در حال حاضر 
تنها مهدی طارمی باقی مانده است و دیگر بازیکنان 
یا به توافق با باشگاه دیگری رسیده اند یا قرارداد 
خود را تمدید کرده اند. با این حال مهمترین نام در 
میان بازیکنان مدنظر برانکو مهدی طارمی است. 
پرسپولیس در این فصل در حالی به قهرمانی لیگ 
و جام حذفی دست یافت که مشکل بزرگی در خط 
حمله خود داشت و نتوانست آمار مناسبی از خود 
به جا بگذارد. خصوصا اینکه آنها در لیگ قهرمانان 
آسیا نیز در کنار مشکلات داوری، به دلیل ضعف در 
گلزنی خیلی زود از دور این رقابت ها حذف شدند.  
در  حضور  صرافت  به  پرسپولیس  مدیران  اکنون 
نقل و انتقالات افتاده اند و بعد از اینکه وعده تامین 
منابع مالی پرداخت مطالبات برانکو ایوانکوویچ را 
تا روز دوشنبه داده اند، به دنبال جذب دو ستاره 
و  احمدزاده  فرشاد  هستند؛  آینده  فصل  برای 
مهدی طارمی. دو بازیکنی که در محرومیت نقل 
و انتقالاتی از پرسپولیس جدا شدند و یکی راهی 
لهستان شد و دیگری با حضور در لیگ ستارگان 
قطر به دنبال فراموشی ماجرایی بود که در آن نقش 
داشت. جدایی طارمی البته برای باشگاه نفع مالی 
نیز در پی داشت. فرشاد احمدزاده نیز بعد از یک 
فصل حضور در فوتبال اروپا و لیگ لهستان اکنون 
در مسیر بازگشت قرار دارد و این در حالی است که 
طی روزهای اخیر اخباری مبنی بر علاقه تیم های 
سابق  شماره ۱۰  به  نیز  تراکتورسازی  و  سپاهان 
به گوش رسیده است. احمدزاده که  سرخپوشان 
در اواسط فصل حضورش در تیم اسلاوسک نیز از 
تمایل خود برای بازگشت به پرسپولیس خبر داده 
بود و در چند مرحله نیز از هواداران این تیم بابت 
رفتار و جدایی اش عذرخواهی کرده بود، جدی ترین 
اینکه  بازگشت محسوب می شود. خصوصا  گزینه 
برانکو پیش از این نیز به این بازیکن اعتماد زیادی 
جذب  دنبال  به  نیز  انتقالات  و  نقل  در  و  داشته 
بازیکنی در سمت راست خط هجومی تیمش بوده 

است.
دیگر گزینه هم مهدی طارمی است که باشگاه 
پیش از این نیز خبر از تمایل برای مذاکره با او را 
داده بود؛ طارمی بعد از پایان قراردادش با الغرافه 
قطر در شرایطی در اردوی تیم ملی حضور یافت و 
نمایش درخشانی در دو دیدار برابر سوریه که با هت 
تریک او همراه شد و دیدار با برابر کره جنوبی به جا 
گذاشت که گفته می شود پیشنهاداتی از لیگ قطر 
و همچنین اروپا دارد که این مساله باعث کندی 
در روند مذاکرات طرفین خواهد شد. در این زمینه 
طی روزهای اخیر مذاکراتی به صورت مستقیم و 
غیرمستقیم با این بازیکن صورت گرفته و مدیران 
تیم با توجه به تاکید برانکو به دنبال راهی برای 

جلب رضایت این بازیکن برای بازگشت هستند.
دو انتقالی که در صورت توافق برای تمدید 
قرارداد برانکو ایوانکوویچ، محمد نادری و بیرانوند، 
شرایط این تیم را برای فصل آینده نیز به شکل 
مطلوبی پیش خواهد برد و آنها با قدرت بیشتری 
نهایت  در  دید  باید  زد.  خواهند  استارت  را  لیگ 
خواهد  پیش  مطلوب  شکل  به  طرفین  مذاکرات 

رفت یا خیر.

VAR 24 داور در کلاس آموزشی
 داود رفعتی رییس دپارتمان کمیته داوران در 
این باره می گوید: قصد داریم اولین دوره آموزشی 
از اول  با حضور ۲4 داور  سیستم ویدئو چک را  
تیرماه در مرکز ملی فوتبال برگزار کنیم. این دوره 
به مدت هفت روز زیر نظر مدرس فیفا به صورت 
تئوری و عملی انجام می شود. تمام  تلاش مان را 
می کنیم تا در برهه زمانی سه ماهه آموزش داوران 
را به اتمام برسانیم. دوره ای را نیز همزمان برای 
اپراتورهای سراسر کشور برگزار خواهیم کرد. در این 
کلاس ترجیحا داورانی حضور دارند که به سیستم 
فن آوری و آی تی کاملا آشنا باشند. قرار است به 
زودی سیستم کمک داور ویدئویی از سوی باشگاه 
ها خریداری شود و در باشگاه ها نصب شود. رییس 
دپارتمان داوری در این باره هم گفته است: در این 
رابطه با فیفا مکاتبات و هماهنگی را انجام خواهیم 
داد و بزودی با یک شرکت قرارداد بسته می شود تا 
دستگاه مورد نظر خریداری و در مرکز ملی فوتبال 
همزمان  شد.  خواهد  نصب  داوران  آموزش  برای 
باشگاه ها نیز باید همکاری های لازم در این زمینه 
این  فوتبال  فدراسیون  از طریق  و  دهند  انجام  را 
سیستم را خریداری و در ورزشگاه ها نصب  کنند.

واکنش مدیرعامل سابق استقلال به 
محرومیت 5 ساله

 کمیته اخلاق در حکمی سنگین اعلام کرد 
استقلال  آکادمی  رئیس سابق  ورمزیار  که صادق 
به مدت ۱۰ سال از فعالیت های فوتبالی محروم 
شده و همچنین رضا افتخاری مدیرعامل پیشین 
استقلال نیز به مدت ۵ سال اجازه فعالیت فوتبالی 
ندارد. این پرونده در زمان مدیریت رضا افتخاری 
بر استقلال آغاز شد و همان زمان نیز مدیرعامل 
سابق استقلال پیگیری هایی برای مشخص شدن 
نتیجه آن انجام داد اما حالا یکسال بعد از جدایی او، 
این رای از سوی کمیته اخلاق صادر شده است. بر 
اساس مستندات پرونده و با اعلام افتخاری پرونده 
جعل امضای مدیرعامل استقلال در زمان سفر او به 
جام جهانی فوتسال اتفاق افتاد و قرارداد تعدادی 
از بازیکنان با جعل امضا و مهر باشگاه در هیات 
فوتبال به ثبت رسید. سید رضا افتخاری مدیرعامل 
با ورزش سه در واکنش  استقلال در گفت و گو 
به این موضوع گفت: این موضوع ارتباطی به من 
ندارد و مربوط به آقای صادق ورمرزیار است و در 
گذشته توضیحات کامل را در این باره به مراجع 

قانونی ارائه کردم.

وزارت ورزش امسال سرخابی ها را به 
هر شکل ممکن واگذار می کند

وزیر ورزش می گوید خود را موظف می داند 
امسال به هر شکل ممکن استقلال و پرسپولیس 
را به بخش خصوصی واگذار کند. مسعود سلطانی فر 
وزیر ورزش و جوانان درباره روند خصوصی سازی 
جلسات  داشت:  اظهار  پرسپولیس،  و  استقلال 
مربوط به این موضوع از مدتی پیش مستمراً ادامه 
دارد و ما خود را موظف می دانیم به هر شکل ممکن 
امسال قانون را اجرا کنیم و استقلال و پرسپولیس 
و  ورزش  وزیر  شود.  واگذار  خصوصی  بخش  به 
عملیات  شروع  قانون،  اساس  بر  افزود:  جوانان 
تعیین قیمت و وارد شدن به فرابورس از شهریور 
ماه است و پس از آن، پروسه در اختیار سازمان 
خصوصی سازی خواهد بود و نه وزارت ورزش. وی 
درباره عرضه این دو باشگاه در فرابورس توضیح داد: 
شکل  به  مجلس  قانونی  مصوبه  اجرای  معتقدیم 
مقداری سخت  فرایند خصوصی سازی  در  کنونی 
برای سرعت دهی  تقاضا داشیم  ما  بنابراین  است؛ 
به کار، دوستان مرتبط در مجلس اصلاحیه ای ارائه 
کنند تا بتوانیم سریع تر فرایند خصوصی سازی این 
دو باشگاه را انجام دهیم. وزیر ورزش و جوانان ادامه 
داد: نمایندگان در قالب طرح، اصلاحیه این قانون 
را پیگیری خواهند کرد تا فرایند خصوصی سازی 

استقلال و پرسپولیس تسهیل و تسریع شود.

 کدام تیم از لیگ قهرمانان آسیا 
کنار می رود؟

مسئول  مهدی  سهیل  با  بهانه  همین  به 
تماس  ها  باشگاه  برای  ای  حرفه  مجوز  صدور 
گرفتیم تا اصل ماجرا را از زبان او بشنویم. سهیل 
مهدی حرف هایش را این چنین آغاز کرد: ما به 
تازگی بررسی مدارک باشگاه ها را آغاز کرده ایم 
کنفدراسیون  ما  با  همزمان  بدانید  است  جالب  و 
فوتبال آسیا بررسی مدارک را رصد می کند. این 
باشگاه  انجام می شود و  آنلاین  به صورت  را  کار 
اگر  کنند.  بارگذاری می  در سامانه  را  مدارک  ها 
باشگاهی در بارگذاری مدارک مرتکب تخلف شود 
باشگاه از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا توبیخ می 
شود و اگر ما هم اشتباه کنیم مورد مواخذه قرار 
می گیریم. به شخصه در مورد صحبت های آقای 
مهدی تاج نظری ندارم و دوست ندارم اشاره ای به 
اسم تیم داشته باشم چون در فضای رسانه ای باعث 
جوسازی می شود به خصوص در این برهه از زمان 
که تیم ها در حال فعالیت نقل و انتقالاتی هستند. 
اما هر چهار باشگاه ما که به لیگ قهرمانان آسیا راه 
پیدا کرده اند دارای مشکلاتی هستند که امیدوارم 
این مشکلات تا زمان بررسی نهایی پرونده ها حل 
شود و در نهایت هر چهار باشگاه مجوز حضور در 

بازی ها را به دست بیاورند.
سپاهان  معمولاد  داد:  ادامه  مهدی  سهیل 
چون مشکل مالی ندارد به راحتی مشکلات خود 
را حل می کند. باید به این نکته اشاره کنم این 
تیم مشکل استادیوم دارد و اگر فصل گذشته به 
بازی های لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا می کرد باید 
در استادیوم فولاد شهر به میدان می رفت چون 
از نظر ما استادیوم نقش جهان هنوز نهایی نشده 
است. با مدیر عامل باشگاه پدیده به صورت شفاهی 
صحبت کردم و ایشان گفته مشکل پرونده های 
مالی این باشگاه در کنفدراسیون فوتبال آسیا حل 
شده است. در مورد این تیم هیچ سابقه ای وجود 
ندارد و زمانی می توان اظهار نظر صریحی داشت 
که بررسی پرونده تیم نهایی شود. به هر صورت ما 
کار بررسی مدارک را آغاز کرده ایم و سعی خواهیم 
کرد بر حسب وظیفه اخلاقی به باشگاه ها کمک 
کنیم تا با مشکلی مواجه نشوند. در نهایت شهریور 
ماه کمیته بدوی در خصوص صدور مجوز حرفه 
ای برای باشگاه ها تصمیم می گیرد. همان طور 
که اشاره کردم کنفدراسیون فوتبال آسیا بررسی 
مدارک از سوی ما را رصد می کند و تصمیم گیرنده 
نهایی است و اگر مجوز حرفه ای باشگاهی که به 
لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا کرده تایید نشود طبیعتا 
تیم برای حضور در این بازی ها با چالش مواجه 

خواهد شد.
مسئول صدور مجوز حرفه ای در پاسخ به این 
سوال که اگر مجوز حرفه ای باشگاهی صادر نشود 
آن باشگاه برای حضور در لیگ برتر هم با مشکل 
در سال های  ما  نه؟ گفت:  یا  مواجه خواهد شد 
اخیر تلاش کرده ایم به باشگاه ها در زمینه صدور 
مجوز حرفه ای کمک کنیم تا باشگاه ها رفته رفته 
الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا را پیاده کنند. اما 
اخیرا صحبت هایی با اعضای هیات رییسه به طور 
شفاهی داشته ایم که فرصت همراهی پایان یافته 
و باید جرایم سنگین تری را مدنظر قرار دهیم که 
اعضای هیات رییسه با آن موافق بوده اند و حالا 
باید درخواست خود را به صورت مکتوب به اعضای 
هیات رییسه ارایه دهیم. مثلا در ژاپن اگر تیمی سه 
بار مجوز حرفه ای را کسب نکند از لیگ برتر کنار 
گذاشته می شود. جرایم ما تا این جای کار بیشتر 

درج در پرونده، توبیخ و جریمه نقدی بوده است.

با وجود انتشار غیرقانونی فایل صوتی
فرهاد مجیدی تصمیمی برای شکایت ندارد

از  خصوصی  فایلی  گذشته  روز  دو  در   
علی  با  مجیدی  فرهاد  خصوصی   گفتگوهای 
باشگاه  اعضای  دیگر  مذاکره  موضوع  با  خطیر 
استقلال با بازیکنان  منتشر شد که جنجال های 
این فایل برحسب  انتشار  انداخت.  زیادی به راه 
قوانین موجود می تواند با پیگیری قانونی عقوبت 
سختی برای عامل انتشار دهنده آن داشته باشد.
از همین رو انتظار می رفت مربی و ستاره 
سابق استقلالی ها به صورت قانونی این موضوع 
را پیگیری کند اما در آخرین لحظات اعلام شد 
که فرهاد مجیدی قصدی برای پیگیری قضایی 

این اتفاق ندارد و شکایتی انجام نخواهد داد.
هدایت  که  این  به  توجه  با  مجیدی  فرهاد 
تیم امید را در دست گرفته است همین طور از 
آن جا که دوست ندارد تیم محبوبش استقلال را 
در شرایط حساس فعلی با حواشی بیشتری نکند 
تصمیمی برای شکایت و پیگیری حقوقی انتشار 
فایل صوتی اخیر ندارد و ترجیح می دهد تمام 
تمرکز خود را روی هدایت تیم امید قرار داده و 

مانع حاشیه سازی در استقلال شود.

شاهرودی: 

فرهادمجیدیزنگمیزدهمنمیماندم
تیم امید ایران در مرحله اول انتخابی المپیک ۲۰۲۰ با سرمربیگری 
زلاتکو کرانچار در گروهش به دلیل تفاضل گل کمتر نسبت به عراق که 
در دیدار سوم مقابل ایران به تساوی بدون گل دست یافت، دوم شد ولی 
درنهایت موفق شد جواز صعود به مرحله دوم بازی ها که دی ماه در تایلند 
برگزار خواهد شد را کسب کند. با این حال دوم شدن تیم امید، مخالفت 
هایی را برای ادامه حضور کرانچار به وجود آورد و این مربی قراردادش 

توسط فدراسیون فسخ شد.
پس از اینکه تمام گزینه های مدنظر فدراسیون یکی یکی تیم های 
دیگر را برای آینده خود انتخاب کردند، طی روزهای گذشته سرانجام 
فرهاد مجیدی به عنوان گزینه جانشین کرانچار انتخاب و حضورش روی 
نیمکت تیم امید نهایی شد. پس از انتخاب مجیدی، مسئله بعدی این 
بود که آیا سهراب بختیاری زاده و رضا شاهرودی دو دستیار سابق مربی 
کروات حاضر به همکاری با مجیدی که در رده ملی سابقه کمتری نسبت 
به آنها دارد، می شوند یا خیر که در نهایت روز گذشته به صورت رسمی 

اعلام شد این دو چهره از تیم امید جدا شده اند.
امید در تیم امید حرف هایش  رضا شاهرودی مربی سابق تیم 
در مورد دلیل جدایی را اینگونه در گفتگو با “ورزش سه” آغاز کرد:» 
حمید خان )حمید استیلی( دیروز با من صحبت کرد تا با تیم ادامه 
دهم ولی من هر چه با خودم فکر کردم و بالا پایین کردم، دیدم نمی 
شود. هر کسی بالاخره حق تصمیم گیری دارد. من هم تصمیم گرفتم 
جدا شوم. برای من حمید استیلی خیلی قابل احترام است. ممنونم که 
من مدنظرش بودم ولی در نهایت به دلایلی که نمی خواهم به صورت 

نباشم.  تا  گرفتم  این  بر  تصمیم  کنم،  صحبت  آنها  مورد  در  واضح 
امیدوارم اما بعد از 44 سال یک اتفاق خوب برای فوتبال ما بیافتد و 

تیم امید به المپیک برسد.«
فرهاد  حضور  آیا  که  سوال  این  به  واکنش  در  شاهرودی  رضا 
مجیدی روی نیمکت سرمربیگری تیم دلیل اصلی اش برای جدایی 
بوده است، می گوید:» فرهاد مجیدی ما زمانی که تیم ملی بودیم و 
در مقدماتی جام جهانی ۱۹۹۸ توسط آقای مایلی کهن به تیم ملی 
دعوت شده بود، سنی نداشت و فقط همین را می توانم بگویم. آنجا، 
هم به من و هم تمام بازیکنان تیم ملی احترام می گذاشت. برای او 
آرزوی موفیت می کنم امیدوارم این اتفاق بیافتد و بعد از 44 سال به 

المپیک برسیم. بازیکنان خوبی با پتانسیل بالا داریم.«
دستیار سابق زلاتکو کرانچار در واکنش به این دیدگاه که حمید 
استیلی اعلام کرده، بختیاری زاده و شاهرودی به دلیل پیشنهادهایی 
که داشتند، با تیم امید ادامه ندادند، بیان کرد: » بالاخره ما پیشنهاد 
اول  درجه  در  ولی  کنیم  می  صحبت  مورد  این  در  بعدا  و  داشتیم 
این  با حمید خان در  ما است و دیروز هم  نکردن  موضوع همکاری 
مورد صحبت کردم و گفتم نمی توانم. به هر حال ما مربی هستیم و 

در آینده این پیشنهادها را بررسی می کنیم.«
از شاهرودی در این رابطه پرسیدیم که آیا فرهاد مجیدی با او 
تاکید  او  که  یا خیر  داشته  امید  تیم  با  ادامه همکاری  برای  تماسی 
کرد: » نه فقط در این مدت با حمید استیلی صحبت کردم و در مورد 
تصمیمم با او صحبت کردم. فرهاد مجیدی تماسی با من نداشت ولی 

اگر تماس هم می گرفت باز هم تصمیمم همین بود.«
فرشاد  از  غیر  به  ولی  دارد  سرمربی  امید  تیم  حاضر  حال  در 
ماجدی مربی دیگری ندارد و این نمی تواند برای تیمی که روز آینده 
تمریناتش را آغاز می کند، شرایط خوبی باشد. وینگر چپ سال های 
قبل تیم ملی و باشگاه پرسپولیس در واکنش به این سوال گفت: » 
خب آقای ماجدی در استقلال هم در ۵ دیداری که فرهاد مجیدی 
ادامه می  ایشان  با  احتمالا  و  بود  ایشان  کرد، دستیار  مربیگری می 
میان  که  هایی  با صحبت  احتمالا  هم  نفرات  مابقی  مورد  در  دهند. 
فقط  رسند.  بندی می  به جمع  استیلی می شود،  و  آقایان مجیدی 
امیدوارم دقت بیشتری در انتخاب دستیاران بشود تا با توجه به اینکه 
فرهاد مجیدی تجربه زیادی در مربیگری ندارد، به ایشان از لحاظ فنی 

بتوانند کمک کنند.«
شاهرودی حرف هایش را بار دیگر با آرزوی موفقیت برای تیم 
امید و فرهاد مجیدی خاتمه داد و گفت: » زیاد حرف نمی زنم. من 
تصمیمم را گرفتم ولی با تمام وجودم و از صمیم قلبم دوست دارم 
این تیم به المپیک برود. بازیکنان خوبی در تیم داریم. خیلی با آنها 
رابطه  من  با  آنها  هم  و  داشتم  دوست  را  آنها  من  هم  بودم؛  راحت 
روابط  و  کردیم  زندگی  هم  با  سال  یک  حال  هر  به  داشتند.  خوبی 
بسیار خوبی بین ما بود. همین جا به آنها می گویم که با تمام قدرت 
بروند و تمام وجودشان را برای موفقیت تیم امید بگذارند. امیدوارم 
تیم امید با فرهاد مجیدی بتواند به المپیک برسد تا طلسم 44 ساله 

هم شکسته شود.«
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